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Besluitenlijst Presidium 
Datum 15-04-2025 
Tijd 19:00 - 20:40 
Locatie Commissiekamer beneden 
Voorzitter Judith Keijzers-Verschelling 
Griffier Mark van Oosterwijk 
Aanwezigen Marienette Wemelsfelder (D66), Daan Goutziers (De Gewone Man), Fons Peeters 

(CDA), Hans van de Ven (Dorpsvisie), Joris van de Loo (VVD), Pieter van Loon 
(Sociaal Progressief Oirschot), Saskia Willems (gemeentesecretaris). 

Afwezigen Claud Leermakers (VVD) 
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Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Mededelingen 
De griffier geeft aan dat niet alle fracties tijdig een verantwoording van de besteding 
van de fractievergoeding hebben verstrekt. Hij meldt dat op woensdag 16 april een 
herinnering verstuurd wordt met het verzoek dit uiterlijk 5 mei alsnog te doen. 
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Besluitenlijst en actielijst presidium 11 maart 2025 
Besproken: 
Joris van de Loo geeft aan dat Claud Leermakers ten onrechte niet als aanwezig is 
vermeld op de besluitenlijst. Deze wijziging wordt doorgevoerd. 
 
Besluit: 
De conceptbesluitenlijst van de vergadering van 11 maart wordt gewijzigd vastgesteld.  
 
Actiepunten 
Alle actiepunten zijn afgewerkt, met uitzondering van 44 en 49. Deze hebben een 
afdoeningsdatum van 20 mei 2025. 
 
Saskia Willems geeft aan dat het onderwerp ecologische bermbeheer (actiepunt 50) 
gepland kan worden na het zomerreces. Een sessieformulier wordt voorbereid voor de 
vergadering van het presidium op 20 mei. Het actiepunt wordt hierop aangepast. 
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Raadsplanning en agenderingsverzoeken 
Besproken: 
Pieter van Loon vraagt naar een geactualiseerde lijst van ‘sociaal belang 
behartigende instellingen’ bij het betreffende voorstel dat gepland wordt op 9 december 
2025. Saskia Willems geeft aan dat deze zal worden bijgevoegd. 
 
Marienette Wemelsfelder licht recente ontwikkelingen over het initiatiefvoorstel A58 
toe. Er is reden om het initiatiefvoorstel aan te passen en daarin de bijdrage die een 
verdiepte ligging aan de schaalsprong van de MRE kan leveren als argument op te 
nemen. Fons Peeters en Marienette Wemelsfelder nemen het voortouw en er is een 
kans dat het voorstel alsnog een motie wordt. 
 
De burgemeester geeft aan dat het lastig is om de discussienotitie over het onderwerp 
Toekomstbestendige jaarwisseling vóór 3 juni aan te passen aan de recente landelijke 
ontwikkelingen. Veel zaken (bijvoorbeeld handhaving en communicatie) zijn onderdeel 
van regionaal overleg wat pas rond of na die datum plaatsvindt. Het presidium stemt 
in met bespreking van de bestaande notitie op 3 juni. 
 
Besluiten en afspraken: 
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Het presidium: 
1. Neemt de volgende raadsvoorstellen op in de raadsplanning: 

- Beleidsplan Geldzorgen (10 juni) 
- Belastingverordeningen, Volkshuisvestingsprogramma, Lager tarief OZB 2026 

sociaal belang behartigende instellingen en BURAP-III (9 december); 
2. Stemt in met wijzigingen in de planning van de volgende 

raadsvoorstellen/onderwerpen: 
- Initiatiefvoorstel A58 (nieuwe planning onbekend) 
- Standplaatsenverordening (naar 10 juni) 
- Toekomstbestendige jaarwisseling (naar 3 juni, op basis van de bestaande 

discussienotitie) 
- Ontwikkeltraject raad en griffie (naar 13 mei, burgerraadsleden zijn ook 

welkom) 
- Versterking eigen organisatie (naar 27 mei) 
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Agenda's raadsbijeenkomsten 6 en 20 mei 
 
Besluiten en afspraken: 
Het presidium: 
1. Stelt de agenda van de raadsbijeenkomst van 6 mei vast; 
2. Plant een sessie in voor inspraak over raadsvoorstellen (6 mei); 
3. Stemt in de met de opzet van de beeldvormende sessie over de 

bomenverordening op 6 mei. 
4. Plant op 13 mei de startbijeenkomst ‘ontwikkeltraject raad en griffie’ (aansluitend 

aan de raadsvergadering); 
5. Stelt de agenda van de raadsbijeenkomst op 20 mei vast; 
6. Stemt in met de opzet van de oordeelsvormende sessie Bomenverordening en 

gaat akkoord met de aanlevering van de debatnotitie uiterlijk donderdag 8 mei; 
7. Stemt in met de opzet van de beeldvormende sessie 

volkshuisvestingsprogramma’. 
 

6 
 

Vaststellen agenda besluitvormende raadsvergadering van 13 mei 
Besproken 
Hans van de Ven wenst tijdens de raadsvergadering nadere inlichtingen van het 
college te ontvangen over de (antwoorden op) schriftelijke vragen (ID 345, 31-01-2025) 
en vervolgvragen (ID 361, 21-03-2025) van dhr. Van Krieken (Dorpsvisie), dhr. 
Koonings (D66) en dhr. Van Loon (Sociaal Progressief Oirschot). 
 
Besluiten en afspraken: 
Het presidium: 
1. Neemt de volgende raadsvoorstellen als hamerstuk op de agenda op: 

• Verordening leerlingenvervoer 
2. Neemt als bespreekstuk op de agenda op: 

• Rekenkameronderzoek Actieplan Woningbouw 2.0; 
• Beantwoording schriftelijke vragen ‘Vervolgvragen debiteurenbeleid en -

beheer’ en ‘Debiteurenachterstand’; 
3. Stelt het raadsvoorstel ‘Rekenkameronderzoek Actieplan Woningbouw 2.0’ 

gewijzigd vast (ondertekening wordt aangepast naar alleen griffier, actiepunt 
griffier). 
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Samenwerking met Best 
Besluiten en afspraken: 
Het presidium: 
1. Stemt in met de opzet van de oordeelsvormende sessie over het principebesluit 

herindeling op woensdag 18 juni; 
2. Plant op 3 juni ruimte in voor inspraak over het raadsvoorstel over het 

principebesluit (actiepunt griffier) 
3. Stemt in met het proces en de planning van herindelingsontwerp en -advies 

(besluiten op 2 december 2025 en 10 maart 2026). 
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Vergaderkalender 2026 
Besluiten en afspraken: 
Het presidium: 
1. Is akkoord met het opnemen van een heidag in de vergaderkalender 2026 (op 

vrijdag 10 april) 
2. Heeft een voorkeur voor het plannen van het startprogramma op de reguliere 

dinsdagavonden; 
3. Stemt in met de vergaderkalender 2026. 
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Ontwikkelingen werkwijze raad i.r.t. reglement van orde 
Besluiten en afspraken: 
Het presidium: 
1. Besluit het reglement van orde vooralsnog niet aan te passen (methode A) en toch 

te starten met de vernieuwingen/aanpassingen in de werkwijze. 
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Terugblik diverse overleggen 
Raadsbijeenkomst 11 maart en 18 maart 
geen opmerkingen 
 
Raadsbijeenkomst 25 maart 
Pieter van Loon vond de richtinggevende sessie over de Koersnota een stap in de 
goede richting, maar vond de sessie zeker nog niet perfect. Anderen sluiten daarbij aan 
en concluderen dat er nog ruimte voor verbetering is. Kern van de kritiek: het gesprek 
was nog teveel reactief op de aangeleverde punten, te weinig over de ‘grote lijn’, te 
weinig inbreng van eigen agendapunten en onderwerpen. 
 
Raadsvergadering 1 april 
geen opmerkingen. 
 
Raadsbijeenkomst 10 april (samen met Best) 
Hans van de Ven merkt op dat deze sessie inhoudelijk prima was, maar 
organisatorisch niet goed verzorgd. De griffier beaamt dat en geeft aan daarover ook 
contact met de locatie te hebben gehad. 
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Diverse overzichten 
Besproken: 
Saskia Willems wijst op de raadsinformatiebrief die op 15 april is toegezonden over 
het beheer van Sporthal de Kemmer. Het college heeft maatregelen genomen voor de 
korte termijn en stelt maatregelen voor de (middel)lange termijn voor. Ze geeft aan dat 
voor de middellange termijn mogelijk een raadsvoorstel volgt en vraagt medewerking 
van het presidium om dit mogelijke voorstel te bespreken op een moment tussen 13 
mei en 10 juni. 
 
Besluiten en afspraken: 
Het presidium staat open voor een extra in te plannen besluitvormingsmoment tussen 
13 mei en 10 juni in geval dat nodig mocht zijn voor de Kemmer. 
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Rondvraag en sluiting 
Besproken: 
De griffier geeft aan dat een verzoek tot openbaarmaking van informatie (woo-
verzoek) is ontvangen over de vergoeding aan raadsleden van vakbondscontributie en 
over het bestaan van en de besluitvorming over een collectief lidmaatschap van de 
Nederlandse Vereniging voor Raadsleden. Het verzoek is behandeld en beantwoord. 
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ACTIEPUNTEN 
 

       Actiepunten presidium (doorgehaald is afgewerkt)   
Nr Datum Actiepunt Actie door Afgerond voor 

44. 04-02-2025 Uitwerken van de meegegeven thema’s in de module 
‘themapagina’s’ in iBabs en bespreken in presidium Griffier 20-05-2025 

49. 11-03-2025 
Planning van de aankomende (grote) onderwerpen die 
vóór de verkiezingen van maart 2026 op de agenda 
staan. 

Secretaris  20-05-2025 

50. 11-03-2025 Inbrengen sessieformulier ‘ecologisch bermbeheer’ Secretaris 20-05-2025 

52. 11-03-2025 

Werkgroep Omgevingswet en secretaris kijken 
nogmaals naar het proces BOPA’s en neemt hierin de 
mogelijkheid van het voorstel van een aanlevertermijn 
van 18 dagen 

Secretaris en griffier 20-05-2025 

56. 15-04-2025 Aanpassen raadsvoorstel Rekenkameronderzoek 
Actieplan Wonen 2.0 Griffier 17-04-2025 

57. 15-04-2025 Inspraak over principebesluit op 3 juni Griffier 17-04-2025 
58.     

 
 
 

Deze besluitenlijst is vastgesteld in de vergadering van het presidium op 20 mei 2025 

Mark van Oosterwijk 
Griffier 

Judith Keijzers-Verschelling 
Voorzitter 

 


